

高級中等學校課程諮詢專業知能研習系統登入說明

壹、學校報名系統(<https://cctw.tnssh.tn.edu.tw/OnLineLogin>)

1. 登入前：各校承辦人協助貴校教師進行課諮師研習報名。
2. 登入後：請確認各校承辦人員資料是否正確，如有業務交接請變更 email 資訊。

The screenshot shows the login interface for the 'High School Course Consultation Professional Knowledge Training System (School End)'. The title is '高級中等學校課程諮詢 專業知能研習_報名系統 (學校端)'. The form includes fields for '帳號' (Account), '密碼' (Password), and '驗證碼' (Verification Code). A red callout box on the left lists password requirements: 1. Password length 12-16 characters (including special characters, uppercase/lowercase letters, and numbers). 2. Cannot contain the account number. 3. New password, cannot be the same as the previous 3 passwords. 4. Same character cannot be repeated more than 2 times. 5. Increasing/decreasing character sequence cannot be more than 4 times. 6. Increasing/decreasing character sequence cannot be more than 4 times. A red callout box on the right points to the '帳號' field with the text '帳號：請輸入學校代碼'. The '驗證碼' field shows '3800' with a '重新產生' (Regenerate) button. There is a '登錄' (Login) button and a '忘記密碼' (Forgot Password) link. A '回首頁' (Home) button is at the bottom right.

密碼設定：

1. 密碼長度12-16字元(包含特殊符號、大寫或小寫英文字母及數字)。
2. 不可包含帳號。
3. 新密碼，不可設前3次的舊密碼。
4. 相同字元連續不可超過2個以上。
5. 遞增字元連續不可超過4個以上。
6. 遞減字元連續不可超過4個以上。

帳號：請輸入學校代碼

驗證碼：3800 重新產生

登錄

忘記密碼

回首頁

貳、教師個人證號查詢系統(<https://cctw.tnssh.tn.edu.tw/InquireLogin>)

1. 研習前：課諮研習之簽到簽退，採現場掃描個人專屬「QR Code」條碼方式辦理，請各校承辦人完成報名後，於該報名場次開課前1週下載研習教師個人「QR Code」檔案。
2. 研習後：研習合格教師可自行查詢課諮師研習證號。

The screenshot shows the login interface for the 'High School Course Consultation Professional Knowledge Training System (School End)'. The title is '高級中等學校課程諮詢 專業知能研習_證號查詢 (學校端)'. The form includes fields for '學校' (School), '信箱' (Email), and '驗證碼' (Verification Code). The '學校' field is a dropdown menu showing '臺南市' and '國立臺南第二高級中學'. The '信箱' field is a text input. The '驗證碼' field shows '7463' with a '重新產生' (Regenerate) button. There is a '登錄' (Login) button and a '回首頁' (Home) button. To the right of the form, there is a list of instructions: '學校：報名之學員之學校', '信箱：報名之學員公務信箱', '完成課程後並取得合格發證', '無法登錄：請連絡承辦人員'.

學校：臺南市 國立臺南第二高級中學

信箱：

驗證碼：7463 重新產生

登錄

回首頁

學校：報名之學員之學校
信箱：報名之學員公務信箱
完成課程後並取得合格發證
無法登錄：請連絡承辦人員